
Dz-06.0021.15.2015 

PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XV SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XV sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 27 sierpnia 2015 r. w budynku 

Klubu Sportowego „Bronowianka”, przy ul. Zarzecze 124 A 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. lista obecności radnych 

3. lista obecności gości 

4. projekt porządku obrad (zaproszenie) 

5. protokół Komisji Skrutacyjnej 

6. pisemne wystąpienie członka Rady 

 

Posiedzenie sesji XV otworzył i prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VI 

Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził quorum oraz 

prawomocność obrad. 

Posiedzenie sesji trwało od godz. 18.10 do godz. 21.25 

Głosy liczyła i do protokołu zgłaszała p. Agata Pasionek-Sacha – członek Rady i Zarządu 

Dzielnicy VI Bronowice.  

Przewodniczący przywitał gości: 

- mieszkańców, 

- dyrektora KS „Bronowianka” p. Andrzeja Szymika 

 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś propozycje zmiany porządku obrad. Grupa Radnych w składzie: Stanisław 

Sikora, Waldemar Antosiewicz, Alicja Strzebońska, jako projektodawca złożyła wniosek  

o wycofanie z porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016, druk nr 112. Przewodniczący 

przyjął wniosek i po jego uwzględnieniu porządek obrad został ustalony w następującej formie: 

 

1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przyjęcie protokołu sesji XIV, 

3. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 111, 

4. Uchylenie Uchwały Nr VIII/70/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 2 kwietnia 2015 r. 

w sprawie kontynuacji zadania pn. „Budowa i przebudowa dojścia do budynków 

mieszkalnych wraz z miejscami parkingowymi przy ul. Rydla” ujętego w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, druk nr 113, 

5. Przeniesienie środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”, druk nr 114, 

6. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2015, druk nr 115, 

7. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2016, druk nr 116, 



8. Zmiana Uchwały Nr V/48/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w roku 2015, druk nr 117, 

9. Zmiana Uchwały Nr V/51/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2016,  

druk nr 118, 

10. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 119, 

11. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 120, 

12. Opinia w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego: budowa powłoki pneumatycznej nad trzema kortami tenisowymi przy ul. 

Zarzecze 124A w Krakowie, druk 121, 

13. Odwołanie członka Zarządu Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 122, 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok zapytał czy są sprostowania do protokołu sesji XIV. 

Przewodniczący stwierdził, że sprostowania nie wpłynęły, w związku z czym ogłosił, że protokół 

został przyjęty. 

 

W związku z prośbą o dokonanie przesunięcia w porządku obrad Przewodniczący dokonał 

zmiany w kolejności punktów przyjętego porządku obrad w następujący sposób: projekt uchwały 

w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego: 

budowa powłoki pneumatycznej nad trzema kortami tenisowymi przy ul. Zarzecze 124A  

w Krakowie, druk nr 121 został przeniesiony z punktu 12 porządku obrad do punktu 3 porządku 

obrad, tym samym dotychczasowe punkty porządku obrad przed zmianą kolejności obejmujące 

numery od 3 do 11 przesunęły się o kolejny numer. Punkty od 13 do 14 pozostały bez zmian. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian otrzymał następująca wygląd od punktu 3: 

 

3. Opinia w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego: budowa powłoki pneumatycznej nad trzema kortami tenisowymi przy ul. 

Zarzecze 124A w Krakowie, druk 121, 

4. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 111, 

5. Uchylenie Uchwały Nr VIII/70/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 2 kwietnia 2015 r. 

w sprawie kontynuacji zadania pn. „Budowa i przebudowa dojścia do budynków 

mieszkalnych wraz z miejscami parkingowymi przy ul. Rydla” ujętego w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, druk nr 113, 

6. Przeniesienie środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”, druk nr 114, 

7. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2015, druk nr 115, 

8. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2016, druk nr 116, 

9. Zmiana Uchwały Nr V/48/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 



Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w roku 2015, druk nr 117, 

10. Zmiana Uchwały Nr V/51/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2016,  

druk nr 118, 

11. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 119, 

12. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 120, 

13. Odwołanie członka Zarządu Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 122, 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 121) przygotowany przez Zarząd w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji celu publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego: budowa powłoki pneumatycznej 

nad trzema kortami tenisowymi przy ul. Zarzecze 124A w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał 

i zreferował p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna, 

Opinia Komisji Sportu i Rekreacji – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Andrzej Szymik (dyrektor KS „Bronowianka”), Łukasz Quirini-

Popławski, Magdalena Kozień (pełnomocnik stron postępowania), Bogdan Smok, mieszkaniec, 

Małgorzata Sroczyńska. 

 

 P. Łukasz Quirini-Popławski zgłosił wniosek o wprowadzenie poprawki do projektu 

uchwały o treści: 

„1. W paragrafie 1 skreśla się słowo „pozytywnie” i w to miejsce dodaje się słowo 

„negatywnie”. 

2. zmienia się treść paragrafu 2 na następujący: „Uzasadnienie opinii: Rozumiejąc 

doniosłą rolę społeczną szerokorozumianego sportu i rekreacji, w tym klubu sportowego  

z pięknymi tradycjami Bronowianka, jednoznaczne, negatywne stanowisko właścicieli  

i wieczystych użytkowników działek bezpośrednio sąsiadujących z inwestycją objętą 

wnioskiem uzasadnia się następująco: 

a. należy się spodziewać zwiększenia natężenia indywidualnego i mikrobusowego ruchu 

kołowego na osiedlowych ulicach, jak i wewnętrznych ciągach pieszo-jezdnych, które już 

obecnie przenoszą znacznie większy ruch niż ten zakładany przez ich projektantów, 

b. brak programu obsługi parkingowej pojazdów osób, które miałyby korzystać z usług 

projektowanych obiektów, 

c. rozbudowa sztucznego oświetlenia boiska sportowego spowoduje jego użytkowanie  

w porze wieczornej (a więc porze dnia przeznaczonej na odpoczynek), wydłużając 

aktualna uciążliwość (m.in. hałas, śmieci, przekleństwa) jaką stanowi dla mieszkańców 

sąsiedztwo boiska treningowego o nawierzchni sztucznej, 

d. bliskie sąsiedztwo słupów oświetleniowych, które włączone po zmroku będą 

skutecznie operować w pomieszczeniach szeregu budynków mieszkalnych, 

e. konstrukcja powłoki pneumatycznej nad kortami tenisowymi stwarza zagrożenie 

pogorszenia się dostępu światła dziennego do pomieszczeń przeznaczony na pobyt ludzi, 

f. obawa przed pogorszeniem warunków zamieszkania, w tym odpoczynku 

popołudniowego, weekendowego oraz świątecznego, 



g. istnieje uzasadniona groźba, że sąsiedztwo i funkcjonowanie planowanych do realizacji 

obiektów spowoduje obniżenie wartości nieruchomości i działek położonych w zasięgu 

oddziaływania tych obiektów.  

Reasumując, planowane zamierzenie inwestycyjne stanowi istotne zagrożenie dla 

warunków życia mieszkańców osiedla Widok-Zarzecze, w sposób jednoznaczny 

przyczyniając się do pogorszenia tych warunków. Powyższe przesłanki wypełniają zapisy 

Art. 54 Ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

oraz Art. 5 Ustawy z dnia 7 lipca 1994 r. Prawo budowlane w zakresie poszanowania  

i ochrony interesów osób trzecich.” 

3. Dodaje się paragraf 3, który otrzymuje brzmienie „Uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia.” 

 

W dyskusji głos zabrali: Andrzej Szymik, Magdalena Kozień (pełnomocnik stron postępowania). 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie poprawkę do projektu uchwały w sprawie  

j. w.: 

za – 1 

przeciwko – 11 

wstrzymujących się – 6 

nieobecnych – 3 

Poprawka została odrzucona. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 11 

przeciwko – 1 

wstrzymujących się – 6 

nieobecnych – 3 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/110/2015 
w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego: budowa powłoki pneumatycznej nad trzema kortami tenisowymi 

przy ul. Zarzecze 124A w Krakowie 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 111) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie wniosku 

do Prezydenta Miasta Krakowa. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Zarządu – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 



W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/111/2015 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa 

 

 

W związku z prośbą o dokonanie przesunięcia w porządku obrad Przewodniczący dokonał 

kolejnej zmiany w kolejności punktów przyjętego porządku obrad w następujący sposób: projekt 

uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2015, druk nr 115 został przeniesiony z punktu 7 porządku obrad do punktu 5 

porządku obrad, tym samym dotychczasowe punkty porządku obrad przed zmianą kolejności 

obejmujące numery od 5 do 6 przesunęły się o kolejny numer. Punkty od 8 do 14 pozostały bez 

zmian. 

 

Porządek obrad po wprowadzeniu zmian otrzymał następująca wygląd od punktu 5: 

 

5. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2015, druk nr 115, 

6. Uchylenie Uchwały Nr VIII/70/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 2 kwietnia 2015 r. 

w sprawie kontynuacji zadania pn. „Budowa i przebudowa dojścia do budynków 

mieszkalnych wraz z miejscami parkingowymi przy ul. Rydla” ujętego w Wieloletniej 

Prognozy Finansowej oraz Wieloletnim Planie Inwestycyjnym, druk nr 113, 

7. Przeniesienie środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”, druk nr 114, 

8. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2016, druk nr 116, 

9. Zmiana Uchwały Nr V/48/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych 

planowanych przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w roku 2015, druk nr 117, 

10. Zmiana Uchwały Nr V/51/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r.  

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w latach 2015-2016,  

druk nr 118, 

11. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 119, 

12. Wniosek do Prezydenta Miasta Krakowa, druk nr 120, 

13. Odwołanie członka Zarządu Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 122, 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 115) przygotowany przez Zarząd w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2015. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna, 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna, 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna.  



W dyskusji głos zabrali: Łukasz Quirini-Popławski, Bogdan Smok, Piotr Laszczak 

(mieszkaniec), Marta Drużkowska, Małgorzata Sroczyńska, Łukasz Krajewski. 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/112/2015 
w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2015 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 113) przygotowany przez Zarząd w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr VIII/70/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 2 kwietnia 2015 r. w sprawie kontynuacji 

zadania pn. „Budowa i przebudowa dojścia do budynków mieszkalnych wraz z miejscami 

parkingowymi przy ul. Rydla” ujętego w Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz Wieloletnim 

Planie Inwestycyjnym. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

W dyskusji głos zabrali: Łukasz Krajewski, Bogdan Smok. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/113/2015 
w sprawie uchylenia Uchwały Nr VIII/70/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 2 

kwietnia 2015 r. w sprawie kontynuacji zadania pn. „Budowa i przebudowa dojścia do 

budynków mieszkalnych wraz z miejscami parkingowymi przy ul. Rydla” ujętego w 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz Wieloletnim Planie Inwestycyjnym 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 114) przygotowany przez Zarząd w sprawie przeniesienia 

środków finansowych na „Obsługę Dzielnic”. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 



 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/114/2015 
w sprawie przeniesienia środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały (druk nr 116) przygotowany przez Zarząd w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2016. Projekt uchwały 

przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – komisja nie odbyła się. 

W dyskusji głos zabrali: Marta Drużkowska, Bogdan Smok, Waldemar Antosiewicz. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 18 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/115/2015 
w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI 

Bronowice na rok 2016 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały (druk nr 117) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

V/48/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r. w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w roku 2015. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/116/2015 
w sprawie zmiany Uchwały Nr V/48/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 

24.02.2015 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji w roku 

2015 



 

Pan Łukasz Quirini-Popławski poprosił o głos w związku z faktem, że musi opuścić w tym 

momencie posiedzenie Rady. Po otrzymaniu głosu ustosunkował się do projektu uchwały  

w sprawie odwołania członka Zarządu Dzielnicy VI Bronowice, druk nr 122, którego 

procedowanie przewidziane było w punkcie 13 porządku obrad. 

   

Ad. 10 

Projekt uchwały (druk nr 118) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany Uchwały Nr 

V/51/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 24.02.2015 r. w sprawie wniosku do Prezydenta 

Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do 

realizacji w latach 2015-2016. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 5 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/117/2015 
w sprawie zmiany Uchwały Nr V/51/2015 Rady Dzielnicy VI Bronowice z dnia 

24.02.2015 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania 

inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VI Bronowice do realizacji  

w latach 2015-2016 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały (druk nr 119) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa. Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Edukacji – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Bartosz Smok, Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/118/2015 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa  

 

 

 



Ad. 12 

Projekt uchwały (druk nr 120) przygotowany przez Zarząd w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. 

W dyskusji głos zabrali: Małgorzata Sroczyńska, Bogdan Smok. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie j. w.: 

za – 17 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/119/2015 
w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa  

 

Ad. 13 

Projekt uchwały (druk nr 122) przygotowany przez Przewodniczącego Zarząd w sprawie 

odwołania członka Zarządu Dzielnicy VI Bronowice. Projekt uchwały przeczytał i zreferował  

p. Bogdan Smok. 

Opinia Komisji Rewizyjnej – pozytywna. 

Pani Marta Drużkowska wygłosiła oświadczenie i przekazała je do protokołu. 

W dyskusji głos zabrała: Waldemar Antosiewicz, Łukasz Krajewski, Barbara Miszczyk 

(mieszkanka, prezes Towarzystwa Przyjaciół Bronowic), Jan Urbanowicz (mieszkaniec), 

Stanisław Sikora, Adam Goch, Alicja Gackiewicz, Małgorzata Sroczyńska, Alicja Strzebońska, 

Marta Drużkowska. 

 

Pan Stanisław Sikora poprosił o ogłoszenie 10 minutowej przerwy do czego przychylił się 

prowadzący obrady. 

Po przerwie przystąpiono do dalszego procedowanie punktu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że głosowania nad w/w projektem uchwały odbędzie się w 

sposób tajny w związku z czyn należy powołać Komisje Skrutacyjną. Prowadzący obrady. 

Bogdan Smok zaproponował 3 osobowy skład w/w komisji. 
 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie propozycję powołania 3 osobowego składy 

Komisji Skrutacyjnej.: 

za – 16 

przeciwko – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 4 

Przyjęto propozycję 3 osobowego składu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skrutacyjnej: 

Do składu Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni: 

p. Małgorzata Sroczyńska – kandydatka wyraziła zgodę 

p. Stanisław Sikora – kandydat nie wyraził zgody 



p. Wojciech Borkowski – kandydat wyraził zgodę 

p. Łukasz Krajewski – kandydat wyraził zgodę. 

 

Następnie ustalono skład Komisji Skrutacyjnej w głosowaniu en bloc:  

za – 16  

przeciwko – 0 

wstrzymujących – 1  

nieobecnych – 4 

 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok stwierdził, że Rada powołała Komisję Skrutacyjną,  

a następnie poprosił Komisję o wybór ze swojego składu przewodniczącego Komisji. 

Prowadzący obrady poinformował, że przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został wybrany  

p. Łukasz Krajewski. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił procedurę głosowania w następujący sposób: 

Radny dokonuje wyboru przez postawienie znaku „X” w kratce nad słowem „za”, jeżeli 

opowiada się za odwołaniem lub w kratce nad słowem „przeciw” opowiadając się przeciw 

odwołaniu. Głos uważa się za nieważny jeżeli postawi się znak „X” na karcie do głosowania 

jednocześnie w kratkach „za” i „ przeciw” lub postawi się więcej niż jeden znak „X” w którejś  

z kratek. Głos uważa się za ważny bez dokonania wyboru jeżeli nie postawi się znaku „X”  

w żadnej z kratek (głos wstrzymujący się). 

 

Prowadzący obrady, p. Bogdan Smok poinformował, że głosowanie przeprowadza Komisja 

Skrutacyjna, poprosił komisję o przygotowanie kart do głosowania. Jednocześnie wyjaśnił, jak 

zostanie przeprowadzone glosowanie. 

 

Po przygotowaniu kart do głosowanie przez Komisję Skrutacyjną przystąpiono do procedury 

głosowania. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał w kolejności alfabetycznej nazwiska 

członków Rady, którym wręczano opieczętowane karty do głosowania. Następnie radni wrzucali 

głos do urny.  

Po zakończeniu głosowania Komisja przystąpiła do liczenia głosów. 

 

Po zakończeniu liczenia głosów przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Łukasz Krajewski 

odczytał na forum Rady Dzielnicy VI treść protokołu. Komisja stwierdziła, że Pani Marta 

Drużkowska została odwołana z funkcji członka Zarządu Dzielnicy VI Bronowice głosami: 

za – 11 

przeciwko – 6 

wstrzymujących się – 0 

 

 



W głosowaniu brali udział wszyscy obecni na sali. 

 Rada podjęła uchwałę nr XV/120/2015 
w sprawie odwołania członka Zarządu Dzielnicy VI Bronowice  

 

Przewodniczący Rady podziękował p. Marcie Drużkowskiej za dotychczasową współpracę. 

 

Ad. 14 

Głos zabrali:  

1. Alicja Gackiewicz: 

 Poprosiła radnych o przekazanie mieszkańcom informacji, że od września rozpoczną się 

bezpłatne szczepienia przeciwko grypie dla osób po 65 roku życia, 

2. Bogdan Smok: 

 Poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 24.09.2015 r. o godz. 18.00 w sali 

konferencyjnej hotelu, na której będzie procedowany projekt uchwały w sprawie wyboru 

członka Zarządu Dzielnicy VI, 

 Poinformował, że 5 września odbędzie się Święto ulicy Tetmajera, na które serdecznie 

zaprosił,  

3. Barbara Miszczyk (prezes Towarzystwa Przyjaciół Bronowic): 

 Przedstawiła i omówiła program Święta ulicy Tetmajera, 

4. Waldemar Antosiewicz: 

 Przedstawił swoje spostrzeżenie, że kostka chodnikowa nie zdaje egzaminu ponieważ 

faluje i źle się po niej chodzi, lepszym w tym wypadku rozwiązaniem jest asfalt. 

Wywiązała się w tej sprawie dyskusja, w której udział wzięli: Stanisław Sikora, Bogdan 

Smok, Alicja Gackiewicz. 

 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XV sesję Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

 

 

                        Przewodniczący Rady 
   Dzielnicy VI Bronowice 
 

                                                                                 Bogdan Smok  

         
               
Protokół sporządził: 

Jacek Łaz 


